N

their summary write-up of this hearing, it will be sent to the Montana Interstate Office for Processing.

Garry said that Michigan would then prepare the necessary paperwork at that time to have ~
‘shipped back. Garry stated he believed that, based on this information, it could take several more

“weeks to get 3 back to Michigan. :
4-3-09: *** (Waiting on- to return to Michigan and for the MSP Lab in Northville to
compare .- Wearealso

waiting for the FBI Lab in Quantico, Virginia to compare the - -

47-09: ( | _ ‘ | aeE

4-7-09: *** (I identified a new address for _ today.) *** His probation

was transferred to the Genesee/Flint probation office and i shows a new reporting address
of . _  We are going 1o re-interview ~nd the other -
boys from Flint that new ' . Including _ lo see if they
can puf in the Detroit metro area in 1976-77. had told us that he never left
Flint, was never in Birmingham: or the Detroit area and was never at Busch’s house in
Birmingham at the time of the Child Killings. It looks like was arrested since we last

interviewed him. His Michigan Criminal History shows ~= =~===~*"" ™

4-8-09: |droveto ‘address today on Woodtawn Dr: in Flint. This address is located in
the area of Belsay Rd. & Coldwater Rd. in east Flint. In the driveway of _ was a dark

-blue full size Chevrolet Express van with gold striping on it. The van had Michigan personalized

license plate number™ ~ _ ' This vehicle is registeredtoa .cocoeee ... .~
: The house is a yellow ranch on the

north side of | knocked and there was no answer at the door.

When I returned to Livonia | called and identified _ probation officer, Vicshawn Rambus at
810-424-5746. | called and left a message for him to call me about speaking with

4-8-09: Garry Gray e-mailed me stating that he had the search warrant for Busch’s home re-sealed
at the 48" Dist Court today, by Judge Kimberly Small. The warrant will be sealed until June 4",

2009 when it will have to be re-sealed again. -

4-9-0¢ ‘ robation officer (Vicshawn Rambus) called me back and lef ,

information on my answering machine. He stated that . 1is living in the basement of his aunt
home at _'he full size dark blue Express van in the

driveway at that address came back registered to her. Rambus stated that' -conjact

phone number at the Woodlawn address is -3ambus also stated that

mother . “ lives at’ ' " 3in a mobile home park and is in poor

health right now. Her phone number _ _ (See '

4-14-09:; | met with Garry today and we discussed upcoming strategies on this case. Garry spoke
with Cheryl Lozen at the MSP Northville lab while | was there. ~ _~ -
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* coming back positive. | askes

'4-14-09: *** (All fingerprint evidence In the OCCK case, including the partial fingerprint from
_Kristine Mihelich’s Parka has been sent from the MSP forensics lab in Lansing to the
" Northville Lab for future comparisons} *** = fingerprints will be compared to this partial

. print from Mihelich’s parka.

4-14-09:. | called today and spoke with ' She is going to give !

my number and have him call me. : \ :

4-16-09: *** (Phone interview with i today) *** | spoke with | >day on
the phone about . - had left a message for me stating he | _is going
by the name now. was real nervous right away during our conversation.

He began by.telling me that he was worried after [ left the message that It was about his DNA -

~hy he Is so concerned about the DNA, to which he stated
that he knows he was running with Busch & Greene back then and that he , doesn’t want
to get railroaded into something he had nothing to do with. | asked if there is anything that
he didn't tell me during our first interviews back in 2008, to which he stated, “No.” ltold

that | wanted to talk to him about whether or not . was ever down in the Detroit area or
at Chris Busch'’s house. | toic s that ‘. made a statement that he was not only never
in the Detroit or Birmingham area, that he also never left Flint. aid that he never saw or
knew of being in the Detroit area or in Birmingham with Busch, but tha! :
Chris’s nephew would know more about that. went on to say that the - Doys were
close with  _ and that they .~ would be the ones that might have seen

; in the Detroit area with Chris Busch back in 76-77.

-\ ; .
.4-20-09: | spoke with Garry Gray (MSP) today. We are going to have a Task Force meeting on

Wednesday 4-22-09 at 10:00am at the Metro North Post, to discuss our upcoming strategies with
*and the Investigative Subpoena on to “wrap-

up” what we can do on this lead and close the OCCK case, while we are waiting for the lab results
on the physical evidence from the search of Busch’s home in Bloomfield Twp. .

4-20-09: *** (2™ phone interview of ___._. about the _.onnections
to Busch & Greene) *** | spoke with 1 again today on the phone to ask him a few more
questions abouf & younger brother . . " lasked about .

being around Busch & Greene back in the 70's and being with , ~ said that as far as he
can remember went everywhere that went said that he thought that =~ went
with v along with » ; up to the Busch cottage on Ess Lake. 1 said that

were always with

4-21-09: ** (I went to Flint PD today and got mug-shat.photo from 1980.
s was 18 years old at the time of this mug-shot at Flint PD) ***

4-22-09: **(Task Force Meeting today at MSP Metro North Post) *** Present at the meeting

were the following: D/Sgt. Williams (Livonia PD), D/Sgt’s Gray & Robertson (MSP), Special Agent's
John Ouelett & Sean Callaghan (FBI) and A.P.A. Rob Moran (Wayne County Prosecutors Office).
Garry Gray had talked with MSP Lab Scientist Cheryl Lozen, she said that she has begun the fiber
comparisons and would let us know about any positive results. ' :
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* Kristine Mihelichs parka, to compare to '~

g‘ :End also knew Greg Greene.

‘We discussed interviewing and swabbing for DNA. | .am going to contact the Police in -
h furthér aboul™ ™~ 7" ]

Montana to assist us with that. We discussed interviewing

“being in the Detroit area with Chris Busch and/or Greg Greene at the time of the killings. We are
“also going to swab or DNA and polygraph him on knowledge and participation was

very close with Chris Busch in 1976-77, was orally & anally molested by him and told Garry &
1 during an earlier interview that Chris would hav ~ molest other young boys while Chris
would take pictures. : | F '

Garry Is going to talk to Lt. Hill to get approval, based on Moran’s recommendation, that we travel
to Atlanta and interview and polygraph _.in regards to his association to Chris Busch
and his (Hastings) possibie involvement in the Child Killings. ,

We talked about bringing r in on his subpoena and having him testify under oath
about the polygraph he conducted on Chris Busch back in 1977. Baséd on the fact thai "ex-
polygraph partner, John Wojnarski told us tha. . ¢ is a very meticulous records/files keeper and
that _ r has kept every polygraph file he has ever done, Moran believes we may be able to get
a search warrarnit for .. _. home or office for the records of his _ ) polygraph of Chris
Busch in 1977. Wojnarski’s statement to us about Wasser keeping all of his files including old
polygraph files, is another contradictory statemen . ¢ made to us when he stated he doesn't
keep old files. Moran is going to research the possibility of a search warrant in this matter prior to us
bringing Wasser in on the subpoena. : ,

We are still waiting on Gene Aldrich from MSP's Intelligence Unit in Lasing, who is working on
getting General Motors records of - ; travel dates out of the country in 1976-77. Garry
talked to Gene and the réquest has been made through G.M. and he is just waiting for the results.

MSP is still atiempting to locate the partial print and/or the photograph of the partial print from
3 prints. Garry and | looked at the photo of this

print at the MSP Forensics Lab in Lansing back in March of 2008. Now they are unable to locate it

_ atthe Lansing Lab. .
-’]4-22-09: ++ (] called Lt. Ed Lester in Montana about inter\'}iewing * This

afternoon | called and spoke with Lt. Ed Lester from Butte-Silver Bow Police Department in Montana

today. He is going to have a Detective friend of his on Bozeman PD interview
younger brother ; for us and swab him for DNA. Lt. Lester said that as soon as lcan

- send him an e-mail with all the info for the interview in it, he will forward it to the Bozeman Detective.

L t. Lester is also working on getting us a copy of the jail phone call between .. 4nd his

sister  when the Task Force was in Butte, Montana in March. -

4-22-09: *** was shipped back to Michigan today on his parole violations) ***

4-23-09: | spoke with Lt. Lester today. He said he has two recent phone conversations recorded
between™ - 3 and his sister , and that was making plans to come to Butte and
visit 2 before he gets shipped to Michigan, but ..  was shipped on 4-22-09, before . ... . ould
come to Butte to visit Lt. Lester is going to call nd see if he is willing to come
to Butie from 1 o be interviewed, at which time Lt. Lester will swab him for DNA. Lt. Lester
also said that he is going to e-mail me the conversation between and his sister - while
we were in Montana in March, and alsa the two recent conversations between

. 1 will be able to download the conversations onto a CD for.franscribing.

4-23-09: It appears through interviews with " and other witnesses along with police

reports from 1976-77, that the Busch brothers _ and the :
) ) were the boys that were the closest with Chris Busch at the time of the child
killings, along with : All five boys lived In the same neighborhood in Flint

a has been cooperative, although he worries

bout-DNA because of his close association to Busch & Greene. - - has been

91 | ‘ |
BLK 02285



_ . uncooperative and his DNA (Hair)' l;natched a hair fragment found on the shirt of Kristine

1
2" Mihelich, found during the re-examination of the victims clothirigin 2006. —hag =~ E e -
‘been cooperative, but we have not asked him YET, to take a polygraph or for DNA

4 s is about to be interviewed and swabbed for DNA by authorities in Montana anc

563 » will also have to be interviewed.

7  4-24-09: | attempied to locate the _ soys mother ' in Lexis-Nexis and located

o S i T ik PR S __ ... She had resided on Cedar St. in

9 Lansing, Michigan, old address. | attempted to locate the Busch boys mother
10 " in Lexis-Nexis, and found that she is also deceased. _ was
11  born, . . and died, 7-18-2001. She was married to Chris Busch'’s older brother
| AR who is also deceased. ' . :
13 :
14 4-27-09: *** . .is now back in Michigan at Jackson Prison) *** | spoke with
15 - Garry Gray (MSP) today. He talked to Cheryl Deushane from Michigan Department of Corrections
16  who told him that . s now back in Michigan from Montana and currently at Jackson
17  Prison.
18 : _ :
19 428-09: » -~ T . A
20 oo ‘ K
21
22
23
24
25
26
2 -
20
29
30
31
32
33 :
34  4-28-00: |talked to APA Rob Moran today who told me that he spoke with . attorney
35  James Fienberg, who was asking Moran about releasing his client " from the Investigative
36  Subpoena from 2007. Moran told Feinberg that he was unable to do that right now because there is
37  aproblem that he (Moran) wants to talk to Fienberg about pertaining to his client, Feinberg
38  wanted to know what problem? Moran told Feinberg he would be giving him a call about it. Pi"&ure -
39  “Feinberg called " right away. -This brief conversation Moran had with Fienberg was
40  just enough information to get Wasser thinking and/or worried about what Investigators have.
41  developed over the past year or so. It also, “laid the ground work,” prior to bringing

, 22 in to question him under oath about his polygraph with Chris Busch in 1977.

3 - .
44  429-09: ***(Met with Polygraph Examiner John Wojnarski) ** Garry & |, along with Dave,
45  met with Polygraph Examiner John Wojnarski (MSP Retired) to discuss his (Wojnaiski's) old
46  polygraph partner, 1. We (The Task Force) had discussed with A.P.A. Rob Moran, the
47  possibility of executing a search warrantat home for his old polygraph files,
48  specifically Chris Busch’s file from 1977. Wojnarski had told us during an earlier interview that
49 had a number of large file cabinets in his basement containing old polygraph files back to
50 when began in 1972. Wojnarski had told Detectives that’ ‘was a meticulous records
5 keeper, is a “pack-rat” sort of guy and doesn't get rid of anything. 7 had told me in
5% ,,)2007, thatwhen  .... discussed Busch with him at the convention In'2006, he , loid
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~ = when he comes to Michigan he would show him the person later identified aé Chris Busch's

polygraph fils. - Wojharski fold Detectives foday that the 1ast tifie tie was in | ““pasementand

"}aw these files was approximately 1999 and that he has had little to no contact with since.
"Wajnarski, knowing stated that it would not surprise him if u has moved the Busch

. polygraph file since this all came to light in July of 2007.

5-1-09: .Garry sent an e-mail to Gene Aldrich at the MSP Intelligence Unit in Lansing to see what
Gene found out abou? smployee records from General Motors. We are trying to

~ ascertain the files that will show when " " * was out of the country on business in 1976-77.

5-4-09: We are still waiting to here from Detective Scott Rios at the MSP Newaygo Post in
Newaygo, Michigan. He is going to make contact with . about us re-interviewing him
abou' and Chris Busch. We are also planning to swab for DNA.

5-4-09: Garry talked with Gene Aldrich this afternoon, who stated that he (Gene) is still workihg on
getting the General Motors employee records of Chris Busch'’s father, from 1976-77.

5-6-09: Detective Scott Rios from the Newaygo MSP Post called Garry today sta{ing that he made
contact with 1 who stated he would talk to us and supplied two phone numbers for us to

call him and set-up an interview.

5-6-09: Garry sent me an e-mail today that stated that Cheryl Lozen and 3 other Lab Scientists
from the Michigan State Police Lab in Northville are coming to the MSP Metro North Post on 5-7-09
to go thru all the files to attempt to locate the partial fingerprint and fingerprint evidence from the
case, along with files they will need for future reference.

'5-7-09: APA Rob Moran called me this moming and stated that i attorney, James .

. /Fienberg was at the prosecutor's office wanting to talk with Rob about situation under our

investigative subpoena. | advised Moran o tell Feinberg that investigators have uncovered a lot of
information since we last spoke with that leads investigators to believe that .. ... has
been less than cooperative in this investigation and that there are questions that need to be asked of

under oath. Also that based onwhat'.._.. told investigators earlier about not
remembering pertinent information, but having a vivid memory of other events surrounding this case
from the 70’s, along with what investigators have uncovered, investigators believe that "has

not been completely honest about his information in this case.

5-7-09: | spoké with APA Moran later this afternoon about his meeting with
attorney. Moran stated that he explained the situation to Mr, Feinberg who felt that his client had -

~ already cooperated with investigators. Moran explained that based on their investigation,

investigators believe that ar has not been completely cooperative and has not yet testified
about this information. Moran advised Mr. Fienberg that he would call him with a date for

“to testify.
5-8-09: Garry e-mailed me today, that ; was arraigned on his parole violation here in
Michigan on 5-1-09 and pled guilty to one count, “Failing to report.” 3 pled not guilty to

moving residences without permission. MDOC offered him a plea bargain in which they would

dismiss the moving without permission and recommended a 6-month continuance. At this time,
parole has been revoked for 6 months. accepted and signed the plea offer. The

plea will be placed on the formal record on 5-21-09. is still located at the Egler Center at

Jackson Prison.

)
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5-8-09: *** (Interview of ~ e ' had called wanting to come in this

—afternoon and talk to me about what he had overhéard in regards to the OCCKease™—tisthe-guy-~—— -~

“that was in the next booth at the Big Boy Restaurant in Alpena in December of 1991, that overheard

the conversation between 35 when . vas telling. ~details
about his involvement in the Oakland County Child Killings. =~ ™ " was raised in Alpena and
| stated that he

currently resides at 2
has a master's degree and is currently employed as an engineer at the General Dynamics

Corporation.

stated that he sat behind " 7 forquite along time that evenihg with a friend
of his namec iistening to _ give details about the killings and drawing maps for
“ said that he didn’t know who either of those people were at that time. .. J told me that

he thought their conversation was so bizarre and thought they were talking about some murder
investigation from the news or a movie. He said he never dreamed at that time, that it may have

been something that _ was actually involved in. saidthal was crying during
their conversation and he felt that she was really upset and hurt over what ==~ was telling her.
told me that he knew they weren't talking about any murders or abductions around Alpena
because it would have been all over the news. He told me that he then hearc _mention
Troy. told me he remembers thinking that he ‘ lived in Sterling Heights at this time,
near Troy and there hadn't been any news about any abductions or murders of children at that time
(1991) ‘told me that it wasn't until 2004 when-hé-was oh thé intérhét after the BTK Killings,
21  that he observed . website and saw people talking about ~ giving details
22 about the OCCK case and drawing maps for | _ ita Big Boy Restaurant in Alpena in
22 1991, thai  ‘ealized what exactly he had overheard being discussed in the Alpena Big Boy that
2 night.
25 then told me the following highlights of the things he remembers overhearing
26 telling thatnight in Alpena about the OCCK case: :
20y 1. "lgavethe children a bath before I killed them.” :
26 ' 2. Hetold he wanted to live with the children before he killed them.
29 3. Hetalkedto _  about the victims as if he were friends of theirs, saying “Lucy in the sky
30 - with diamonds” in reference to a song that one of the kids liked. :
3% 4, said, “I played games and watched T.V. with the children in a room upstairs.”
3 ;
"33 took my card and is going to e-mail me any other information that he can remember
34 overhearing italkingto —  / about in'1991. . told me that he wished he would
35  have known 13 years earlier that what - ; was talking about was a real crime with real victims
36  because he is sure he would have been able to supply more information. The interview was
37 terminated. ‘
38  * The Task Force is going to continue to investigate the possibility of being
39  connected or involved in the Child Killings until we ¢an get to Atlanta, interview, polygraph
40 and either connect or clear him once and for all of knowledge and/or involvement in the
41 OCCK case. As of this date a possibility exists that Busch & _ were associates of
12 ‘one another at the time of the Child Killings. ***
3 . :
44  5-12-09: ** (2" interview of - in Newaygo, Michigan " supplied more
45 information about Chris Busch) *** Garry Gray (MSP) & | had 1meet us at the
‘46 Michigan State Police Newaygo Post today so we could interview him further about his relationship
47  with Chris Busch & Greg Greene, and what he could tell us about ' , association with
48 Busch & Greene. A lot of the information that’ supplied to Detectives was information that he
49 . had given during his first interview. L ; o
.50 " During this interview, went irito more detail about.the Busch Family at the time of the Child
51 Killings, the and more about Chris Busch & Greg Greene. it talked about how much
55 Yime he spent with his Uncle Chris and how many times Chris molested him stated that Chris
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was molesting him between the ages of 12-15 years old, which would have been between 1975 -

“through 1978, Up Until Chris Busch Committed suicide —lold Detectives that Chris'molested—————-——
‘him approximately 20 times between those years and that these molestations took place at all of the ;

different houses that Chris or the Busch’s were in possession of. talked about staying and
being molested by Chris at the home in Birmingham, Aima, Sanford and the cottage on Ess Lake.

(See transcripts from recording of this interview for further details).

5-13-00: ***(Task Force strategy meeting @ the Metro North Post) *** Present at the meeting
today along with myself, was: D/Sgt's Gray & Robertson along with Sean Callaghan (FBI). We
discussed our desire to ge " to talk to us, and the different approaches we could use to get
him to cooperate with our investigation, including having the-Prosecutors Office authorize “Use
Immunity” in exchange for his cooperation. | ran this idea by APA Moran. He liked it, but wanted us
to further investigate this lead and attempt to talk ¢ again first before he considered any

type of immunity for Gunnels.

5-19-09: Garry & | are going to meet with D/Lt. Hill on Friday May 29‘“, at 1:00pm to discuss and
hopefully get approval for the upcoming trip to Atlanta to interview-and polygraph 1

5-26-09: Garry & | went through the files and pulled out more police reports and documentation we
will need to.put into the power point presentation for the Prosecutors on this lead. We are going to
present only facts and support everything with police reports and other official reports from the

1970’s. .

5-27-09: Sue Taylor came to the MSP Metro North Post today to assist us in putting together the
power point. She is from the MSP intelligence Unit in Lansing and specializes in power point
presentations. We continued to input and update the power point and are probably two-thirds of the

way through it.
' 5.27-09: S.A. Sean Callaghan (FBI) called “Al Serra Chevrolet” today in Flint. We wanted to see if

they have old sales records that might show the sale of the 1975 blue Chevy Vega hatchback with
white stripes to Chris Busch in 1976. 1 told police about this car in 1977 and told me that he
knew Busch had purchased it at “Al Serra” in Flint. They had no records back that far and stated

that they only keep sales records back 5-10 years or so.

5-27-09: Garry Gray called Jackson prison today and made arrangements for Sean Callaghan

(FBI) and Dave Roberison (MSP) to go and attempt to ge ' alking and cooperating
with the investigation. They are going to see where he stands with all of this and what his atiitude is

toward the news we gave him in Montana about his DNA being.on one of our victims.

5-27-09: We put a call into Trace Evidence S_cientist Karry Oien at the FBI Lab today to have him
update us on his progress on processing )

5-29-09: Garry & | and Dave met with F/Lt. Hill at the MSP 2™ District HQ today and explained why
we need to travel out of state to interview , _ The trip was approved by Hill who wanted
a write-up thru channels to get official approval from the MSP command in Lansing. According to Hill
he should be able to get us official approval to go. We spoke with Lab Sclentist Cheryl Lozen while
we were at District HQ. She stated that she has put the processing of the fibers on-hold, just for a
short period of time while a handful of new lab employees are being trained.- Her plan is to utilize

several of the new Scientist to assist her in ]
and stated that these new Scientist are aware of the case and excited about assisting her with this.
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- ---2—1through-the-“Google™database-and-located-an-attorney-that-has-been-practicing-in-Michigan-since

5-29-09: *** (Located Busch’s attorney from 1977, Kelth Stark) win | performed a search

71969, named R. Keith Stark. This Is most likely the attorney that was representing Chris Busch in'.
January of 1977 when he was polygraphed by the state police examiner Cabot at the MSP Flint Post

5 inJanuary of 1977. Stark shows a current address of 1111 W. Long Lake Rd. Suite 202 Troy,

g Michigan 48098. The phone number.is 248-641-9955.

8 6-2-09:

9 A
10
11
12 -
3 ‘ il
14  6-3-09: *** (Interview of . at Jackson Prison today) *** SA Sean Callaghan (FBI)
15 & Dave Robertson (MSP) went to Jackson Prison today to make contact with . We had not
16  spoken with him since he arrived back here from Montana, more than a month ago. We thought it
17  best if Sean & Dave go, because .hates Garry & I. The last conversation we had with
18 was in Montana when we advised him of his DNA being on Kristine Mlhehch's shirt, and he
19  stated he would talk to us, but not without an aftorney.
20 Sean & Dave had a pretty good conversation with stating that 2 was receptive and
21  listened to what they had to say. Sean explained to the situation that he is in, including the
22 DNA evidence, stating that because he has been so uncooperative with Investigators, that they have
23 not been able to clear him. Sean walked through it, telling him that he ) has
24 maintained from the beginning that he had nothing to do with the killings and doesn’t know anything
25 about it, yet he has made investigators jump through hoops and then he admitted sabotaging the
26  polygraph. Sean that investigators then still held true to their word and let him parole to Montana.
24 agreed and according to Sean, i Is starting to see that he has created a lot of this
2. ‘himself by being uncooperative. " mentioned that he wants and attorney. Sean explained
29  that he has not been charged with anything and that they cannot supply him with one. Sean also
30  explained that he can hire an attorney and have all the attorneys he wants, but that they are
31 probably going fo advise him, that if he were not involved and do not have any knowledge of the
32 Child Killings, to simply cooperate with investigators so they can clear him. When they concluded
33 the interview, was going to think about what was said and make some phone calls.

4 )
35 6-4-09: * , ™ Garry Gray spoke
36 with MSP Lab Scientist Lori Bruski today. She stated that she talked on the phone with the FBI Lab
37  people in Quanitco and that they have begun the analysi_ _. _
38 They told Bruski that the process would take a little bit of time, but that they are working on it. (This
39 s Great news). :
40 _ :
41  6-8-09: 1got an e-mail from Garry Gray (MSP) today, stating that Sue Taylor has been continuing to
12 work on the power point presentation on this lead, and that it is coming along very nicely. -

3 ' :
44  6-9-09: | was looking through some old e-mails from a year ago tha: =~~~  had forwarded
45  me about a guy named . | that was (Kristine Mihelich’s mother)
46  boyfriend at the time of Kristing's abduction in Berkley in January of 1977. Thic ~was known
47  to hang out in the bar at Harifields Bowling Alley where Kristine’s mother, " tended bar. 1
48  knowthe name from Bzrmmgham when | was a kid. They were a well-to-do family that had
49  a road and-a lake named after them in the Birmingham/Bloomfield area. _vas a suspect at
50 the time of the killings and later cleared.
51 This is mterestmg, especially knowing that Chris Busch used to frequent was

] )about the same age as 1and from the same general neighborhood In
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— 2 _possibly ffiﬁds‘fﬂsml*re‘Brrmingl-ramlBonmﬁeld‘neIghbortfovqun — . another
A \blg suspect in the Child Killings. We are about to go interview and polygraph - _ In :
4 Atlanta about information that he is connected to Chris Busch and his possible involvement
5 inthekillings. = ~  will have to be interviewed now about Chns Busch and
6 _ and théir possible link to each other.
7 First, —w——._ .. 3 will have to be interviewed about whether she remembers a friend of
8 .at Hartfields-named Chris Busch or if she just remembers Busch frequentmg the
9  bar at Hartfields, and does she possibly know T Clso? :
10
11 . 6-10-09: [.identified Lborr o o .. living at
" 12 This Lexis-Nexis check show- to have graduated ‘from Northern Michigan University back in
13 1973 and practices as a Clinical Child Psychologist in Bingham Farms, Michigan at 30300 Telegraph
14  Rd. suite 125, -showed an arrest in 1971 in Marquette County Michigan for Dangerous
15 Drugs. This is where Nerthern Michigan University is and would match the information about
16  attending and graduating from there in 1973.
‘18 6-10-09: 1 called and spoke with a Sgt. Steede at the Sheriff's Dept. who looked up the file for me.
19  He called me back a short time later and stated that the file on had since been
20  destroyed, along with the booking photo of I’d like to see a picture of irom the
21  70's to see if there is any resemblance to the OCCK composites.
22
23 .6 ngQEOQ'“W s (Spoke with Kristine Mihelich’s mother this evening. She said she not only
24 “Rever dated - but has never heard of him) ** | interviewed tonight
25  onthe phone and asked her about dating . . at the time of Kristing’s abduction. Not only
26 did 3> say she wasn’t dating she said she’s never heard of him. | described
2f "Chrls Busch to her and she stated that he did not sound familiar. She said he kind of sounds like the
26 ‘owners son, a completely different name. First I told her his name was Chris and she did not
29  remember a guy like that. 1then told her the heavy-set guy with the beard’s name was Chris Busch
30 and he was about 26-27 years old in 1976-77. | toid her that we interviewed a guy from Berkley
31 named that said that Chris Busch used to hang out at “Hartfields” at that time. She did not
32 recognize the name Chris Busch and said she didn’t know the name either added
33 that she worked upstairs at the bowling alley and didn't always see or know people that came to the
34 baron the first floor. | had a chance to talk to her about our two dad’s knowing each other and she
35 said she remembered her dad .calling my dad the night Kristine disappeared and asking
36 my dad for help. _ told me that my dad came to talk to her at the bowling alley the next day. |
37  remember the night grandpa !  called my dad for help
38 )
39 6-11-09: |talked with Garry Gray (MSP) today who said he received recordings of 7 different phone
40 conversations has had from prison since being back in Michigan. Garry was going to begin
41  listening to them today. Garry told me that , sister was on 3 visitor list
42  from the Ryan Facility when was there back in May/June 2008. This was the time we were
43  negotiating with ; to get him to take the polygraph.. We.were also talking with
44 trying to get her to tell her brother to cooperate with us and take the polygraph so we could clear
45  him. She never indicated to any of us at that time that she was anywhere but Montana, where she
19/ - lives, and never said she was right here in Michigan where we could have met with her in person
48 =:6=19-09:% Cathy King calle y',‘statrng that she had made a call to the Oakland County
49  Prosecutors Office on behalf of her father Barry King, who wanted to be updated on the status of our
50 current lead:sAccordirig to Cathy; her dad is getting up there in years, .has heaith issues, and would -
51 -’like to know exactly what is happening on this lead. She said that her dad has seen the video of

Birmingham/Bloomfield. It is also interesting that there is information that ._.. was

97

BLK 02291



1  John Walsh addressing the media about how pleased he and his wife were with the fact that the
— 29— detectives i Hollywood; Floridakept themrin-the-loop-and didn’t keep-them-guessing:
)’ Garry ending up talking with Mr. King and telling him that we are very encouraged with the
‘prospects of this lead, we now have physical evidence, and are getting very close to resolution.
Garry told Mr. King that we are mainly just waiting on results from the two labs that are processing
~ the evidence (hairs & fibers) from Busch's home at this time. :

6-20-09: | talked to a retired Flint Officer today named Gary Sanford who is a personal friend of
- mine. He had talked with fellow retired Flint Detective Tom Waldron about whether or not he - _
10. remembered Chris Busch & Greg Greene. Waldron was the Flint Juvenile Detective that Arrested
11  Greg Greene January 25™, 1977, when Greene told him that he knew who killed Mark Stebbins.
12 Waldron then contacted the Task Force and they worked together arresting Chris Busch and
interviewing Busch and Greene about the Child Killings. Gary Sanford told me that Waldron did in-

Voodaut

{113

145l tact remember the case and Sanford gave me Waldron’s home numbef: {

155 , N : '

16  6-22-09: |talked with prosecutor Rob Moran today about We were discussing the
17  possibility of offering “Use Immunity” tc in exchange for information about the child Killings.

18  Moran wants to wait on the pending lab results before doing so. We also discussed bringing
19  in on the Investigative Subpoena asap. Moran has been in contact with Fienberg so hopefully we

23) will be able to get . . . in to the pros. Office in the next couple of weeks.

2

22 6-22-09: |identified “Woodrow Bruce Weeks” today. When we interviewec the first time at
23 Camp Ojibway, he mentioned an associate of his named’ , that may have known

24  Busch & Greene back in Flint in the mid 1970's. , is identified as .

25  w/m,bomn. ©T , currently serving life in prison in Muskegon, Michigan for murder. We may
26  -want to talk wit!, The reason | identifiec is because when Busch & Greene were

there were two newspaper articles written about this. Both articles

o=
2. “talked about 3 Fiint men being charged and a fourth being sought. We have only ever known about
29  Busch & Greene. | want to find out who the other two men were. .r'is the only named

30, mentioned in the one state police report, but we are not sure it ~is even connected. | thought

31 maybe ~ night be one of these 4 men, but he was 100 young back then. Maybe
32 when | interview Waldreon he will remember the other.two names. :

33 - . -
34  6-23-09: *** (I spoke with Flint Detective, Tom Waldron today) ** | called and spoke with Tom

35 Waldron today about Busch & Greene. | couldn't believe how vivid his memory was about Busch &
36  Greene and the investigation into these two back in January of 1977. Tom was encouraged about
37  our lead and agreed to meet with me and shed as much light as he could on these guys connection’
38 to the child killings. Waldron told me that he never knew about a drawing of the Stebbins boy, and
39  ropes being found in Busch’s home in Birmingham and that he had committed suicide in 1978. As
40 far as the other two adult men that were arrested with Busch & Greene, Waldron stated that they
41  were just kind of “fringe” players that were arrested after all the interviews of victims in Flint took

42 place. Tom said he could not say for sure that these other two adult men even knew Busch and/or

43  Greene. .

44 : :
45 6-24-09: |searched through the tip files for any tips on the name .. ..~ and found atipon a

46 I s , ) | remember that ™ “told the Flint

47  Detectives in 1977, that Greene had a friend or relative that lived in Ferndale, and thought the

48 in Ferndale could be Busch & Greene’s connect throughthe . . "inFlint. Garry Gray -

49  (MSP) pulled this tipon ™ _ and stated that he didn’t think this s in the tip was L

50  connected with 1in Flint. It does not appear that they are connected, but could be |

51  distant relatives. . - - ' ' .

5
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6-24-09: lcalled today to interview him about (e old

1
2 _me that _ is in prison formurder; statingthat-he.committed one-murder inFlint; was——————
(' aquitted, and then put a rifle to the back of his brother-in-laws head and killed him, stating that this is
¢  the murder 5 is now doing “Life” on. He said that was very close with the :
"5 boys and probably knew -, but _icouldn't say for sure. also could not
"6 confirmif __ ;knew Busch & Greene in Flint back in the day, but stated he probably did, because
7  of his connection with __ oldmetocallawomannamed” = .
8. "")that used to live near .. . . N Flint and told recently that she
19 thought that .. ... had killed somebody years back. ‘
0 ' : . '
11 6-25-09: | spoke witt on the phone today about ‘ She stated that
12 *was in the same grade she was in at Cody Elementary School in Flint back in the 60’s and
13  that " was a mean/violent person. She told me that ~, would torture her and thrown
14  rocks at her, stating that in the 6" grade, he threatened to kill her. She said that she is still scared to
15  death of him and called him a sociopath. She stated that although she has no evidence that
1A s ever killed anyone, she would not put it past him to have done so. '
17 : ' A ' ‘ ' =
18 6-25-09: [ performed some searches through the Lexis-Nexis database for the © family in
19  Fintand the s family in Ferndale, which included relatives for both. | saw no common relatives
20 [listed. It appears as if there is no connection between the two, but | have not confirmed that yet.
21  There was something strange in the relatives listings section fo., There was
22 a listed as a relative, that lived on the next street from in Ferndale. This
23 . lived on Flowerdale in Ferndale. | called an informant of mine that knew
24  backin the 70’s namea ~ f She told me that . is the mother of the
29 _ s that Lamborgine and Lawson had molested in the mid 1970’s. The
26 testified against Lawson & Lamborgine at their CSC trials in the spring of 2007.
2™ - ‘
267 -]6-30-09: **+ (Interview of Detective Tom Waldron Flint PD) *** | went to interview Tom Waidron
29 today about Busch & Greene back in 1977. Garry Gray (MSP) went along and took the notes.
30  Waldron remembered the case involving Chris Busch & Greg Greene very well and said he and
31 others were “flaftened” when Cabot ' o S
33 T Waldron said that he remembers that Deputy Oakland County
34  Prosecutor Dick Thompson came up to Flint in a snowstorm that day. Waldron added that
35 Thompson was a “Big-wig” in Oakland County and would not have come up there if they didn’t think
36  they had the Killers. _ , ' S
37 | asked Waldron what he thought when | told him that Busch & Greene :
38 ___ Naldron was shaken by this, hung his head and said, “This should have been
39  solved 32 years ago.” He stated that Busch & Greene met each other in a bar in Oakland County,
40  which would have been early in 1978, stating further that this is when they probably discussed their
41  common interests in children. Waldron told us that Busch and Greene were into exchanging kids
42 and would meet at a gravel pit in Holly, Michigan (Northern Oakland County) to swap the kids. He
43  said that Greené would bring a boy from Flint and Busch would bring one from who knows where.
44  Waldron said that this gravel pit is in the same area in Holly that they brought when they
45  molested him, in-fact ~ was the one that pointed out the gravel pit to Waldron. Waldron told
46 usthar . i was a kid that Busch & Greene could réally push around, stating that Greene had
47  choke( to near death in the past when he wasn't cooperating.
48 Waldron started talking about when he and a couplé other Detectives drove to Alma to arrest
49 - Chris Busch. Waldron talked about Busch owning and operating a restaurant in Aima that was
50 ° purchased by his father . He said that after they arrested Busch, they searched his
51 house and found ropes, shotguns, marijuana, and a suitcase with child pornography. Waldron
5. Mescribed the pornography as being 8-10, 8mm type homemade movies.involving children having
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1

2~ movig, directing the kidson” whatto-do-sexually, because-they-didn'tknow-—He-stated-that-this

sex in a tent in a wooded area. Waldron said that you could see the arm of an adult male in‘the

‘suitcase also contained commercially produced child porn magazines, photos and movies. Waldron
said that this property was all confiscated and brought to the Flint Police Department, as part of their
case. He went on to say that he remembers at some point in February or March of 1977, the FBI .
came and picked up the suitcase of pornography to analyze-the victims involved.

Greene told Waldron where he hid a pack of pictures in his backyard on F . . Greene
said that he wrapped the pack of pornographic Polaroid pictures of kids in tin-foil and hid them under
the snow near the downspout in the rear yard. Waldron said that he-went to Greene’s house on

, dug through the ice and snow near the downspout and located the pack of pictures.

g Waldron told us that as far as he can remember these pictures were never given to the OCCK task

force for comparison, because Busch & Greene ’ Waldron
said that he thinks this pack of pictures was put on evidence at Flint PD. Waldron went on to say

that if we call Gary Alford with the cold case squad at the Genesee County Prosecutors Office, he
might be able to help us locate these pictures. Alford is a former Flint PD Detective.

| asked Waldron if he remembers who the other two Flint men were that were mentioned back in
1977 in the newspaper article that talked about 4 Flint men being arrested in a sex-ring, 2 of which
were Busch & Greene. Waldron, without hesitating stated, Douglas Eugene Bennett & Hiram “Red”
Becker. Waldron said that of the two, Bennett was the one that was close with Busch & Greene.
Waldron stated that Becker was picked up later, was quite a bit older and not really connected with
the others, stating that Becker was in jaﬂ in Pennsylvania at that time. Waldron describec
as being a white male that lived in Flint in the 70’s and was probably born in the mid 1950's.
Waldron described Becker as also being a white male that resided in Flint on the 1970’s, drove a
cab, had red hair, and would be in his 60’s-70’s today. Waldron stated that Bennett went to prison

on Flint PD’s charges in 1977, for several years.

-—r -

‘?"39'09’. **.': (Identifiec . _ ! " today) *** |ran a criminal history search today

| ran a Lexis-Nexis search on

— that showed him to currently reside at . weewm-.andtobe a
registered Sex-Offender at that address. | located a photo of t from the Alabama Sex-
Offender Registry that showed tha victims of choice are 12 year-old white males, just like
the OCCK male victims. It appears from Lexis-Nexis, that - lives in Russellville,
Alabama with his older brother " , white male,born =, ltwas

prother  _._ 320" birthday on December 20", 1976 when ~ = got arrested for
Burglary in Flint. . ' .
7-6-09: *** (1 got amug-shotot __.  'and his arrest reports today from Flint PD) *** | went
to Flint PD today and was able to get a copy of a mugshot of it from an arrest of his
in Flint in 1975 » would have been 17 years old in this picture, but looks older & taller for his

age. He could possibly match the composite photo from the King abduction, but | would like to see
his mugshot from June of 1977 when he went to prison. Garry called Jackson prison today and
ordered 3 1977 mugshot. :

| picked up copies of Flint PD’s police reports from the arrests of Jr the Burglary in Flint,
December 20", 1976 and the report from the child molestation arrest¢’ . . :on 2-9-1977. Busch
& Greene are not mentioned in either of these reports, and are not mentioned in any of the Flint

- paperwork that | have seen. The 1977 newspaper articles talk about 4 Flint men arrested in a ring,

and Waldron said that Busch, Greene ' t knew each other, but there are no reports so far
that corroborate this. | need”to go see Waldron again now that 1 have his old reports from
Jarrests i |n Flint in the 70’s, and see if he can clear this up. .
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1

—— 2 7-9-09:Garry Gray (MSP)called-and left me-a message-today; stating-that-the-Georgia-Bureau-of-

|nvestigation (GBI) talked with ~ . has agreed to meet and talk with us when

we come to Atlanta at the end of July hopefully.

7-13-09: We called and made arrangements today to go interview 3in prison. They have
just recently moved irom Jackson Prison to the Gus Harrison Facility in Adrian, Michigan.
Garry & | listened to a recording of a phone conversation between - . % his sister that took
place after Sean Callaghan & Dave Robertson talked with i a month or so ago. \
In this conversation between i and his sister, it appearsthat =~ may be ready to talk
to investigators. He told his sister that he thinks he is going to be in prison forever if he does not
cooperate with our investigation into Busch & Greene. i

7-14-09: | dropped off a packet of materials today for Waldron to look over and refresh his memory
about his investigation into Busch & Greene back in 1977. This packet included Waldron’s old
police reports and some reports from 1976-78 that Waldron had never seen before. One of these
reports was the suicide of Christopher Busch, including scene photos.

7-16-09: Garry & | went to Lansing today and worked with Sue Taylor from the MSP Intelligence
Unit, on the power-point presentation on our lead. We finished it up until the point where

-~ . - .

7-17-08: Garry received an e-mail today from the Inspector at Jackson prison whom we had
requested to locate a picture of 3 _ rom June of 1977, when vas sent
to Jackson for Burglary. If the photo we received is in-fact the June 1977 photo (the date is hard to
read) then Bennett looks a'lot like the composite of the subject seen during the King abduction.

,'7.20_09: We have been making arrangements to fly to Atlanta to interview and polygrapt

o , along with driving to Alabama to interview and possibly polygraph Douglas Bennett. The
state police were denied any out of state travel at this time due to budget constraints, so it appears
that I'll be going along with Sean Callaghan (FBI). | briefed the Chief & Deputy Chief today on the
progress of this case and requested permission to travel out of state to conduct these interviews.

7-21-09: * ; agreed today to take the polygraph) *** We went to Parr Highway
Correctional today in Adrian, Michigan and talked to " Sean Callaghan (FBI) & | (Livonia
PD) and Dave Robertson (MSP) went there ; talked about being molested by Busch in

January of 1976 at Busch’s cottage on Ess Lake (Documented in the Montmorency County reports).
said that he and several other Flint boys drove up to Busch’s cottage in Busch’s Vega,
stating that they were pretty cramped in that car. , said that he was only molested by Busch

“on two occasions, The first time was the trip he just described to Ess Lake and the second time was

in the summer of 1976 at Busch's house in Midland County (See Midland County reports and court
records that support this statement by ) said that he was in Busch’s Vega many

times, but was never molested in it. .
' was told today, the 3 questions that we want to ask him on the polygraph and asked if he

would take it: = T

’These are the 3 quéstions, and Gunnels agreed to answer these 3 questions on a polygraph.

7-27-09: ***{ r identified and deceased as of 12-29-2000) *** 1 had identified
a week or so ago as being | , , J, with an
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arrest out of Flint Police Department 10-19-1978 for Sexual Assault. This subject also has red hair

1
—2— -and shows"his placeof birth to be Pennsylvania.—Thisallmatches™ how*Tom Waldron-described
during the interview with Waldron. | performed a check on - thru the Lexis-
"+  Nexis database and observed him to have died on 12-29-2000. It appears that he had been residing
5 in Birmingham, Alabama at the time of his death. Birmingham is only an hour from wher 3
6 livingin Russellville, Alabama. Rt :
7
8  7-29-09: ok | N T RO L0 el TI today about involvement in the
9 abductlon/murder of Kristine Mihellch) ok Lt Dyktra (MSP Pofygraph Examiner).conducted the
10  polygraphteston _._......_ today. Before the test, Dykstra explained to ~ " vhat participation,
11 physical contact & knowledge all meant in regards to the 3 questlons about Kristine M:hellch
%2 stated he understood all of it, - : RN VL e i
2?
14 T
15 )
16
17
18
19 - T
20 i
A . B
22
23 -
24 - ) N Ot B
25 -
26 )
o
Ze _ .
29
30 : ‘ : | .
31 7-29-09: | advised Prosecutor Rob Moran (Wayne County Prosecutors Office) today of the results
32 of Polygraph. He is going to meet with investigators next week about this.
33 ,
34  7-30-09: Garry & | and Sean Callaghan booked our flights today for August 10"-12", to interview
32 in Atlanta and to interview :in Alabama.
3 . ,
37 8-1-09: We decided to re-interview about and his uncle, along with
38 interviewing to try to put pressure on . to talk to us.
. 39 Garry left a phone message with tabout wantmg to interview he & his brother. This must have
"40  struck a nerve with these Busch brothers. Garry received a call back from _. " ~ho
41 sounded real nervous, stating that his brother told him a couple of months ago thathe =~ * nd
42 Chris Busch were driving around the Oakland County area back in 1977/78 and Chris pointed out a
43 - location, stating to _ nat this is the exact location of one of the abductions in the OCCK case.
44  Garry spoke with _, set-up interview with in Newaygo for Thursday August 6%,
45 2008 to discuss this further. *** (See D/Sgt. Gray’s report for further details of phone message
46 and conversations with ~
47
48 8-6-09: *** (Interview of
49 . ¥ Garry Gray (MSP) & | made arrangements to interview
50 -~ _atthe MSP Newaygo Post. During the interviews, didn’t add much sIgmﬂcant
.51 information from the 2 prior interviews accept that we were able to determine that their dad
5 1, Chris's brother) knew about Chris molesting _prior to the dad allowing the younger
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—1—brether—~—,—aﬂstay—with-0hris-in_Binningham_in the sorind of 1977. . wvas ten years old at the

" brother

time he stayed with Chris in Birmingham and was molested by him.

y During the interview of : , he stated that sometime in the spring of 1977, after Tim King -~
had been abducted & killed he went to stay with his uncle Chris at their house in Birmingham. iy
said that Chris’s parents were gone and had been overseas for quite some time visiting Chris's

~ 1London. told us that he asked his uncle Chris to show him where the King

boy was abducted from and that Chris drove him from his house to the parking lot-at the rear of a
plaza type place where their were a couple of stores. said that Chris did not say, “this-is the
area the King boy was last seen at, or this is the store he was at.” .old Detectives that Chris
pointed to a spot on the parking lot and said he was standing right over there (referring to the King
boy) ~ said that he thought it was strange the way Chris said it and pointed as if he was
speaking from memory. stated that when he got older he thought even more how strange his -

Uncle Chris’s statement was. |asked _.  vhat they were driving that day that Chris took him to

the abduction site, to which said Chris’s Blazer. | asked if the Blue Vega with the white

“stripe was at the house, to which he stated he didn't see it. | asked . if he ever saw the Vega
again, to which he stated he didn’t remember seeing it again after that.

(That’s interesting that Chris's parents were overseas and had been gone for sometime in
the spring of 1977, which may have been during the King abduction. The statement by Busch
at the abduction site is also interesting, along with the Vega not being around anymore.

From interviews it appeared that Chris usually had the Vega around the Detroit area and the
Blazer in Alma.)*******+GEE TRANSCRIPTS OF THESE TWO INTERVIEWS FOR FURTHER

DETAILS.

8-1 0-09: ** (Interview of ‘ _ in Atlanta, Georgia) *** Garry & | flew to Atlanta today
and interviewed about his knowledge and/or involvement in the OCCK case.
; had been interviewed in the past (1991) in regards to the OCCK case, but never in

connection with Busch, Greene, . r e b b o -

showed up today to the interview. Carrying a “coffee tabie” book under his arm called
“The Encyclopedia of Serial Killers. « Ha told investigators that he is fascinated with these types of
cases, watches all the cold case type shows and stated that the OCCK case is his the book he
brought. During the interview,  _ _" told investigators that he doesn't know Chris Busch or the
Busch family and has no idea wha. o /as talking about when she toid investigators that
_s had told her in the past that he had a good friend that committed suicide November 20™,

" 1978 (Chris Busch’s suicide _date). _ ; stated again that he didn't know Busch and that date

means nothing to him. went on o say that must have made that up to try to
connect him to Busch. _ was also shown pictures of Busch, Greene, , Lamborgine
, none of which he knew. investigators asked "© = 3to take a polygraph in regards to

knowledge and/or involvement in the overall OCCK case, stating that if he takes it and passes it he
can finally clear himself in the OCCK case once and for all. _;agreed to take the polygraph,
stating he wasn't involved and had no knowledge of it other than what he has read. | asked :

_about statements that he had made to wer several conversations in Alpena
in 1991 with her about his involvement in the OCCK case. _s didn't deny that he had met and

- talked with - about the case on several occasions, stating that she would buy him coffees &

lunch. '~ =~ said that blew his statements about the killings out of proportion. (These
statements about the killings, by _ to _  bhadbeen overheard by an independent
witness .. ) that D/Sgt. Williams interviewed in the spring of 2009, 1t appears
possibly that _ 3 did in-fact make statements about the killings to string r along
for free coffee & food and for vt own entertainment at that time. It’s also possible that
- then embellished these statements by ) **** |nvestigators are setting up
the polygraph for ", that will be administered by the Georgia Bureau of investigation

A\(G.B'.l.).‘ w+ix Gap transcripts of interview for further details.
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8-11-09: **(Interviewof ____... _ ' ' in Russellville, Alabama) *** CGarry & |
drove from Atlanta, Ga. foday to an hour northwest of Birmingham, Alabama to interview ey
. about his knowledge and/or involverent in the OCCK case, in connection with Busch,

‘Greene & During the interview of __, he stated that he knew who Chris Busch &
Greg Greene were from his arrest in Flint in 1977, but never talked to Busch, only saw his picture on
the news at that time, after he (Bennett) was arrested. t said that he only ever talked to Greg
Greene in the Genesee County Jail after their arrests. | asket ' why the media reported his
connection with Busch & Greene as a sex fing in Flint, to whic.  stated that He had molested
a kid in the past that Greene had also molested. ' said that the media blew that way out of
proportion and called itasexring. ¢ wasvery believable. '

______tt told investigators that he talked to Greene Jater at Jackson Prison and that Greene was
pissed off that he got “life in prison” in 1977 and Busch only got probation for the same offenses. -

. 8-31-09: Garry Gray (MSP) spoke with the FBI scientist today (Karen Lowe) AR

~

g-1-09: *** INVESTIGATION CONTINUES ***

-

Reviewing Officer ~ Serial No. Bureau Assiéﬁed Date Officer Agsigned Sesial No.

£ 7
o

) . - S ;
. RECORDS - DB~ DB1 DESK
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g < ABDUCTIGN MURDER SUSPECT s
. , CRIME TASK FORCE A,
Y. YOk : '  Phone 644- 0400

~ ORIGINAL COMPOSITE DRA MOST RECENT COMPOSITE
) R . Same Suspect Pictured
‘ White Male 25-30 Yrs. _— : At A 45 Degree Profile

58" 10 5'10”
150 to 170 Pounds
Athletic Build )

White ‘“Hockey Stick” ' . : o ,

Tgm Body Color Described By Witness
‘As “‘Brilliant Blue”’
Pictured Is A 1977 Model AMC | - | Suspect Car Equipped
Gremlin. The Year Of Suspect . e : With Whitewall Tires
Vehicle Is Unknown. Certain o : : . " BLK 02301
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